
 Snåasen tjïelte/Snåsa kommune  
  

Møteprotokoll 

 

Utvalg: Kommunestyre 

Møtested: Snåsa hotell -  
Dato: 14.12.2023 
Tidspunkt: 09:00 - 12:00 

 

 

Til stede på møtet: 

Funksjon Navn Medl. Møtt for 
Leder Arnt Einar Bardal SP  
Medlem Trine Hasvang Vaag SP  
Medlem Anders Gisle Linga SP  
Medlem Vigdis Bakken SP  
Medlem Stein Ivar Mona SP  
Medlem Tom Erik Klevmo Saur SP  
Varamedlem Beate Sørlie Ålmo SP Ranveig Farestveit 
Medlem Fredrik Berg Holsing SP  
Medlem Kristian Kjenstad SP  
Medlem Gjermund Hansen Eggen SV  
Medlem Siv Beate Eggen SV  
Medlem Tone Våg AP  
Medlem Morten Wahlstrøm AP  
Varamedlem Elisabeth Hongseth Hjelde AP Ivar Strand 
Medlem Vanja Aasum AP  
Varamedlem Bjørn Inge Ånonli AP Magnus Tølløv Kjøbli 
Medlem Ola Øra H  

 

Følgende medlemmer møtte ikke: 

Funksjon Navn Medl. 
MEDL Magnus Tølløv Kjøbli AP 
MEDL Ranveig Farestveit SP 
MEDL Ivar Strand AP 

 

Følgende fra administrasjonen møtte: 

Navn Stilling 
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Inga Engum Skavlan Personalrådgiver / Politisk sekretær 
Roy-Bjarne Hemmingsen Kommunedirektør 
Åge Eriksen Tjielteåvtehke Byjjenimmie - Kommunalsjef 

Oppvekst 
Ragnhild Moum Agle Ektievoeten åvtehke - Enhetsleder 
Are Tomter Enhetsleder 
Ester Brønstad Tjielteåvtehke Healsoen, sujhtemen jïh hoksen - 

Kommunalsjef HPLO 
Eva Anette Wilks  
Sissel Dyrstad Rektovre - Rektor 
Anita Kjensteberg Ektievoeten åvtehke - Enhetsleder 
Hans Lindberg Ektievoeten åvtehke - Enhetsleder 
Gunnvald Granmo Økonomijen åvtehke - Økonomisjef 

 

 

 
Etter møteslutt var det prisutdeling av Snåsafondet og informasjon om arealplan. 
  
Innkalling: Godkjent 
Merknader: Ingen 
Behandlede saker: 62/23 - 68/23. 
  
Ordfører Arnt Einar Bardal fremmet forslag om at Vigdis Bakken og Morten Wahlstrøm velges til å 
godkjenne og signere protokollen fra kommunestyremøte 14.12.23. Ordføreren sitt forslag ble 
enstemmig vedtatt. 
  
Valgte medlemmer har bekreftet med sine underskrifter at møtebokens blader, som vi har signert, er 
ført i samsvar med det som ble bestemt på møtet. 
  
  
  
  
  
  
  
EVENTUELT 

• Tone Våg informerte om møte i regionrådet der AtB var tilstede. AtB informerte om at Snåsa 
kan be om dialogmøte for å diskutere hvor grensene for bestillingstransport skal gå  

o Ordføreren svarte 
• Stein Ivar Mona uttrykte bekymring for sykefraværet og ber administrasjonen om å legge 

fram konkrete tall for sykefraværet, utviklingen for sykefraværet de to siste år, 
sammenligning med andre kommuner og hvilke tiltak som er gjort.  

• Gjermund Eggen orienterte om sin deltakelse i møte med Trondheim kommune og at 
regionrådet ønsker å prioritere to tog i timen som satsningsområde knyttet til NTB (Nasjonal 
transportplan) 

• Ordføreren informerte om følgende:  
o Ambulanseberedskapen og møte med helseforetaket 
o E6 Langnesberga  
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o Togpendlertilbud mellom Snåsa og Grong, og at det er satt i gang et mulighetsstudie  
o Ordføreren rettet en stor takk til alle ansatte i Snåsa kommune 
o Ordføreren rettet en stor takk til alle folkevalgte  
o Ordføreren ønsket god jul 
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Saksliste 
 

 
Sak nr. 

 
Tittel 

 
Arkivsak 

Uoff. 
(Lukket) 

RS 1/23 
 

LVK | Informasjon til folkevalgte - Aktiviteter i 2023/2024 2021/1360  

PS 62/23 
 

Referatsaker og delegeringssaker 14.12.23 - vedtak i 
formannskap og hovedutvalg i medhold av delegert myndighet 

2021/320  

PS 63/23 
 

Distrikssatsing i Trøndelag - «I lag» 2023/3134  

PS 64/23 
 

Revidering GAVE- / ERKJENTLIGHETSREGLEMENT SNÅASEN 
TJIELTE - SNÅSA KOMMUNE 

2023/2752  

PS 65/23 
 

Bosetting av flyktninger 2024 - Snåsa kommune 2023/2545  

PS 66/23 
 

Møteplan 2024 2023/3136  

PS 67/23 
 

Snåsa kommune - utskriving av eiendomsskatt 2024 2023/3040  

PS 68/23 
 

Snåsa kommune - budsjett 2024, økonomiplan 2024-2027 - til 
endelig behandling 

2023/2266  

 

 

 

RS 1/23 LVK | Informasjon til folkevalgte - Aktiviteter i 2023/2024 2021/1360 
Kommunestyres behandling av sak 1/2023 i møte den 14.12.2023: 

Informasjonsskrivet tas til orientering 

 

 

PS 62/23 Referatsaker og delegeringssaker 14.12.23 - vedtak i formannskap og hovedutvalg i 
medhold av delegert myndighet 2021/320 

Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Referatlister og delegeringssaker tas til orientering slik de er vedtatt 

Kommunestyres behandling av sak 62/2023 i møte den 14.12.2023: 

Ingen andre forslag framsatt 

  

Votering: 

Enstemmig vedtatt 
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Snåsa kommunestyres vedtak: 

Referatlister og delegeringssaker tas til orientering slik de er vedtatt 

  

 

PS 63/23 Distrikssatsing i Trøndelag - «I lag» 2023/3134 

Styringsgruppas forslag til innstilling: 

  
Kommunestyre er orientert om satsningsområdene for prosjektet «I lag» først halvår 2024 og tilslutter seg 
dette. 

Kommunestyres behandling av sak 63/2023 i møte den 14.12.2023: 

Trine H. Vaag ba om å få vurdert sin habilitet. 

Ordføreren fremmet forslag om at Trine H. Vaag erklæres inhabil etter forvaltningsloven § 6. 

Votering: Enstemmig vedtatt 

  

Ingen andre forslag framsatt 

  

Votering: 

Enstemmig vedtatt 

 

Snåsa kommunestyres vedtak: 

Kommunestyre er orientert om satsningsområdene for prosjektet «I lag» først halvår 2024 og tilslutter seg 
dette. 

  

 

PS 64/23 Revidering GAVE- / ERKJENTLIGHETSREGLEMENT SNÅASEN TJIELTE - SNÅSA KOMMUNE 
2023/2752 

Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

  
Forslag til revidert gave- og erkjentlighetsreglement datert 07.09.23. vedtas. 
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Kommunestyres behandling av sak 64/2023 i møte den 14.12.2023: 

Ingen andre forslag framsatt 

  

Votering: 

Enstemmig vedtatt 

 

Snåsa kommunestyres vedtak: 

Forslag til revidert gave- og erkjentlighetsreglement datert 07.09.23. vedtas. 

  

 

PS 65/23 Bosetting av flyktninger 2024 - Snåsa kommune 2023/2545 

Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Snåsa kommune følger IMDi sin oppfordring om å bosette 20 flyktninger. Kommunen må i tillegg regne med 
å få fordelt enslige mindreårige med følgeperson, då disse inngår i ordinær kvote. 
Kommunen ønsker at de fleste av de 20 flyktningene skal bosettes som familier, da både kommunale og 
private boliger er innrettet mot denne type bosetting.  Kommunen mangler boenheter for enslige og dette 
gjør at kommunen i mindre grad har muligheter til å oppfylle bosettingsanmodningen for 2024 hvis det kun 
kommer enslige flyktninger. 
  
Svar til IMDi på vurdering: 
Vurdering av hvor mange flere flyktninger, av disse enslige mindreårige, kommunen kan potensielt 
bosette i 2024 om behovet øker? 
Det er i liten grad rom for å ta imot flere flyktninger i 2024 enn anmodningen på 20 flyktninger.  Dette 
begrunnes med: 

•Boligsituasjonen 
•Kapasitet innenfor flyktningetjenesten 
•Jobbmuligheter i kommunen 

Får kommunen 20 flyktninger som familier, kan tallet strekkes til 25 hvis det et er stort, økende behov. 
Får kommunen 20 enslige flyktninger i 2024, er det ikke rom for flere med begrunnelse i boligsituasjonen. 
  
  
Vurdering om hva som skal til for å opprettholde høy kapasitet for bosetting i kommunen? 
Kan sies enkelt i kulepunkter: 

•Flere tilgjengelige boliger både for familier, men viktigst for enslige. 
•Styrke flyktningetjenesten og NAV mht karriereveiledning og jobb slik at flyktningen fortest mulig kan 

bidra tilbake til samfunnet enten i Snåsa kommune eller i ny kommune. 
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Kommunestyres behandling av sak 65/2023 i møte den 14.12.2023: 

Ingen andre forslag framsatt 

  

Tone Våg fremmet forslag om å stryke 25 som makstall og ta inn "kan tallet strekkes til flere" 

  

Votering: 

Votering over Tone Våg sitt endringsforslag: Enstemmig vedtatt 

Votering over kommunedirektørens innstilling med vedtatt endring: Enstemmig vedtatt 

 

Snåsa kommunestyres vedtak: 

Snåsa kommune følger IMDi sin oppfordring om å bosette 20 flyktninger. Kommunen må i tillegg regne med 
å få fordelt enslige mindreårige med følgeperson, då disse inngår i ordinær kvote. 

Kommunen ønsker at de fleste av de 20 flyktningene skal bosettes som familier, da både kommunale og 
private boliger er innrettet mot denne type bosetting. Kommunen mangler boenheter for enslige og dette 
gjør at kommunen i mindre grad har muligheter til å oppfylle bosettingsanmodningen for 2024 hvis det kun 
kommer enslige flyktninger. 

  

Svar til IMDi på vurdering: 

Vurdering av hvor mange flere flyktninger, av disse enslige mindreårige, kommunen kan potensielt bosette i 
2024 om behovet øker? 

Det er i liten grad rom for å ta imot flere flyktninger i 2024 enn anmodningen på 20 flyktninger. Dette 
begrunnes med: 

• Boligsituasjonen 

• Kapasitet innenfor flyktningetjenesten 

• Jobbmuligheter i kommunen 

Får kommunen 20 flyktninger som familier, kan tallet strekkes til flere hvis det er et stort, økende behov. 

Får kommunen 20 enslige flyktninger i 2024, er det ikke rom for flere med begrunnelse i boligsituasjonen. 

  

  

Vurdering om hva som skal til for å opprettholde høy kapasitet for bosetting i kommunen? 

Kan sies enkelt i kulepunkter: 

• Flere tilgjengelige boliger både for familier, men viktigst for enslige. 

• Styrke flyktningetjenesten og NAV mht karriereveiledning og jobb slik at flyktningen fortest mulig 
kan bidra tilbake til samfunnet enten i Snåsa kommune eller i ny kommune. 
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PS 66/23 Møteplan 2024 2023/3136 

Kommunedirektørens forslag til innstilling/vedtak: 

Snåsa kommunestyre vedtar møteplan til formannskap og kommunestyre for 2023 slik den fremgår i vedlegg 
til saken. 

Kommunestyres behandling av sak 66/2023 i møte den 14.12.2023: 

Omforent forslag om å flytte kommunestyret fra 19. desember til mandag 16. desember. Formannskapet 
flyttes fra 10. desember til 3. desember. 

  

Votering: 

Votering over endringsforslaget: Enstemmig vedtatt 

Votering over kommunedirektørens innstilling med vedtatte endringer: Enstemmig vedtatt 

 

Snåsa kommunestyres vedtak: 

Snåsa kommunestyre vedtar møteplan til formannskap og kommunestyre for 2023 slik den fremgår i vedlegg 
til saken, med vedtatte endringer. 

  

  

PS 67/23 Snåsa kommune - utskriving av eiendomsskatt 2024 2023/3040 

Kommunedirektørens forslag til innstilling/vedtak: 

Snåsa kommunestyre vedtar med bakgrunn i eiendomsskatteloven §§ 2 og 3 å skrive ut eiendomsskatt for 
alle eiendommer i Snåsa kommune.. 
  
Kommunen skriver ut skatt på næringsdelen (bygning og grunn) i tidligere skattlagte verk og bruk 
(overgangsregel til esktl. §§ 3 og 4, annet ledd).  
  
Det skrives ut skatt på det særskilte skattegrunnlaget redusert med seks syvendedeler i 2024(overgangsregel 
til esktl. §§ 3 og 4, første ledd første pkt.). 
  
Generell skattesats settes til 7 promille (esktl. §§ 11 til 13). Maksimal sats i 2024 er 4 promille for bolig/fritid 
og 7 promille for øvrige kategorier.  
  
Fredede bygg (esktl. § 7 b) og eiendommer med tidligere vedtak etter esktl. (§ 7 c) fritas jfr liste. 
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Eiendomsskatten betales sammen med øvrige kommunale avgifter og fra og med 2024 kan dette for 
boligeiendommer fordeles over 11 terminer. For næringseiendommer og fritidsboliger vil skatten fordeles 
som før på tre terminer. (esktl. § 25).  
  
Som verdigrunnlag brukes Skatteetatens verdsetting (formuesgrunnlag) jfr. eskl. § 8 C-1, der denne 
foreligger. For all annen eiendom gjeldende kommunens egne takseringer (esktl. § 8 A-3 (2)).  

Formannskapets behandling av sak 46/2023 i møte den 06.12.2023: 

Ingen andre forslag framsatt 

  

Votering: 

Enstemmig vedtatt 

 

Snåsa formannskaps innstilling: 

Snåsa kommunestyre vedtar med bakgrunn i eiendomsskatteloven §§ 2 og 3 å skrive ut eiendomsskatt for 
alle eiendommer i Snåsa kommune.. 

  

Kommunen skriver ut skatt på næringsdelen (bygning og grunn) i tidligere skattlagte verk og bruk 
(overgangsregel til esktl. §§ 3 og 4, annet ledd).  

  

Det skrives ut skatt på det særskilte skattegrunnlaget redusert med seks syvendedeler i 2024(overgangsregel 
til esktl. §§ 3 og 4, første ledd første pkt.). 

  

Generell skattesats settes til 7 promille (esktl. §§ 11 til 13). Maksimal sats i 2024 er 4 promille for bolig/fritid 
og 7 promille for øvrige kategorier.  

  

Fredede bygg (esktl. § 7 b) og eiendommer med tidligere vedtak etter esktl. (§ 7 c) fritas jfr liste. 

  

Eiendomsskatten betales sammen med øvrige kommunale avgifter og fra og med 2024 kan dette for 
boligeiendommer fordeles over 11 terminer. For næringseiendommer og fritidsboliger vil skatten fordeles 
som før på tre terminer. (esktl. § 25).  

  

Som verdigrunnlag brukes Skatteetatens verdsetting (formuesgrunnlag) jfr. eskl. § 8 C-1, der denne 
foreligger. For all annen eiendom gjeldende kommunens egne takseringer (esktl. § 8 A-3 (2)).  

  

Kommunestyres behandling av sak 67/2023 i møte den 14.12.2023: 
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Ola Øra fremmet følgende forslag: Snåsa kommune vedtar utskriving av eiendomsskatt for 2024 med 3 
promille for bolig- og fritidseiendom, og 6 promille for næringseiendom/øvrige eiendommer 

  

Votering: 

Votering over Ola Øra sitt endringsforslag for bolig- og fritidseiendom: Forslaget falt med 1 mot 16 stemmer. 

Følgende stemte for forslaget: Ola Øra 

Følgende stemte mot forslaget: Arnt Einar Bardal, Gjermund Eggen, Trine H. Vaag, Anders Linga, Vigdis 
Bakken, Stein Ivar Mona, Tom Erik Saur, Beate Ålmo, Fredrik Holsing, Kristian Kjenstad, Siv Eggen, Bjørn Inge 
Ånonli, Vanja Aasum, Elisabet Hjelde, Morten Wahlstrøm, Tone Våg. 

  

Votering over Ola Øra sitt endringsforslag for næringseiendom/øvrige eiendommer: Forslaget falt med 1 mot 
16 stemmer. 

Følgende stemte for forslaget: Ola Øra 

Følgende stemte mot forslaget: Arnt Einar Bardal, Gjermund Eggen, Trine H. Vaag, Anders Linga, Vigdis 
Bakken, Stein Ivar Mona, Tom Erik Saur, Beate Ålmo, Fredrik Holsing, Kristian Kjenstad, Siv Eggen, Bjørn Inge 
Ånonli, Vanja Aasum, Elisabet Hjelde, Morten Wahlstrøm, Tone Våg. 

  

Votering over kommunedirektørens innstilling: Vedtatt med 16 mot 1 stemme. 

Følgende stemte for kommunedirektørens innstilling: Arnt Einar Bardal, Gjermund Eggen, Trine H. Vaag, 
Anders Linga, Vigdis Bakken, Stein Ivar Mona, Tom Erik Saur, Beate Ålmo, Fredrik Holsing, Kristian Kjenstad, 
Siv Eggen, Bjørn Inge Ånonli, Vanja Aasum, Elisabet Hjelde, Morten Wahlstrøm, Tone Våg. 

Følgende stemte mot kommunedirektørens innstilling: Ola Øra 

 

Snåsa kommunestyres vedtak: 

Snåsa kommunestyre vedtar med bakgrunn i eiendomsskatteloven §§ 2 og 3 å skrive ut eiendomsskatt for 
alle eiendommer i Snåsa kommune.. 

  

Kommunen skriver ut skatt på næringsdelen (bygning og grunn) i tidligere skattlagte verk og bruk 
(overgangsregel til esktl. §§ 3 og 4, annet ledd).  

  

Det skrives ut skatt på det særskilte skattegrunnlaget redusert med seks syvendedeler i 2024(overgangsregel 
til esktl. §§ 3 og 4, første ledd første pkt.). 

  

Generell skattesats settes til 7 promille (esktl. §§ 11 til 13). Maksimal sats i 2024 er 4 promille for bolig/fritid 
og 7 promille for øvrige kategorier.  
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Fredede bygg (esktl. § 7 b) og eiendommer med tidligere vedtak etter esktl. (§ 7 c) fritas jfr liste. 

  

Eiendomsskatten betales sammen med øvrige kommunale avgifter og fra og med 2024 kan dette for 
boligeiendommer fordeles over 11 terminer. For næringseiendommer og fritidsboliger vil skatten fordeles 
som før på tre terminer. (esktl. § 25).  

  

Som verdigrunnlag brukes Skatteetatens verdsetting (formuesgrunnlag) jfr. eskl. § 8 C-1, der denne 
foreligger. For all annen eiendom gjeldende kommunens egne takseringer (esktl. § 8 A-3 (2)).  

  

 

PS 68/23 Snåsa kommune - budsjett 2024, økonomiplan 2024-2027 - til endelig behandling 
2023/2266 

Kommunedirektørens forslag til innstilling/vedtak: 

Snåsa kommunestyre vedtar forslag til budsjett 2024 og økonomiplan 2024-2027 med tilhørende 
gebyrregulativ slik det fremgår av vedlegg i saken. 

Kommunestyret vedtar samtidig et låneopptak på NOK 10,6 millioner til finansiering av 
investeringsbudsjettet 2024, og NOK 3 millioner i låneopptak i Husbanken til videreformidling innenfor 
ordningen med Startlån. Det delegeres til kommunedirektøren og foreta selve låneopptakene. 

Formannskapets behandling av sak 48/2023 i møte den 06.12.2023: 

Omforente forslag: 

• Skolematordningen videreføres i 2024. Inndekning tas ved økt bruk fra disposisjonsfondet. 
Kommunestyret har et mål om å beholde skolematordningen også i resten av planperioden. 

• Kommunestyret ber om at det prioriteres oppgraderinger av kommunale veier i henhold til 
vedlikeholdsplanen fordi dette gir lavere vedlikeholdskostnader over tid. 

• Selv om utbedring av kirketaket ikke ligger inne i investeringsbudsjettet for 2024, vil kommunestyret 
prioritere kirketaket. Kommunestyret ber om en sak på endring av investeringsbudsjettet så snart et 
kostnadsgrunnlag for utbedring foreligger.  

• Kommunestyret ber kommunedirektøren legge fram sak i løpet av første halvdel av 2024 med 
oversikt over behovet for økt bemanning pr enhet og innsparingsmuligheter gjennom lavere 
vikarbruk og redusert sjukefravær innenfor oppvekst, helse, pleie og omsorg. 

• Kommunedirektøren bes om å komme med en sak om solceller på kommunale bygg. Saken skal 
legges frem for politisk behandling første halvår i 2024 og skal beskrive lønnsomheten i å installere 
solceller på kommunale bygg, hvilke bygg som bør prioriteres først og om kjøp og montering av 
solceller kan finansieres ved bruk av utbytte fra NTE  

• endring i gebyrregulativet: 
Hele 23. endres til: 
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Vigsel i Snåsa ukedager 12.00-15.30 Ingen kostnad 
Vigsel i Snåsa utenom ukedager 12.00-15.30 kr 2.500,- inkl. mva 
Ved vigsel utenfor kommunen kommer reisekostnader i tillegg, ut fra statens satser. 

  

Tone Våg fremmet følgende tilleggsforslag: Kjøkkenet - prioriteres og dimensjoneres for framtida slik at det 
kan betjene andre kommunale enheter ved behov. 

  

Votering: 

Votering over omforente forslag: Enstemmig vedtatt 

Votering over Tone Vågs tilleggsforslag: Forslaget falt med 1 mot 4 stemmer 

• Følgende stemte for: Tone Våg 

• Følgende stemte mot: Arnt Einar Bardal, Anders Linga, Vigdis Bakken og Stein Ivar Mona 

  

Votering over kommunedirektørens innstilling med omforente forslag: Enstemmig vedtatt 

 

Snåsa formannskaps innstilling: 

Snåsa kommunestyre vedtar forslag til budsjett 2024 og økonomiplan 2024-2027 med tilhørende 
gebyrregulativ slik det fremgår av vedlegg i saken, med omforente tilleggsforslag 

Kommunestyret vedtar samtidig et låneopptak på NOK 10,6 millioner til finansiering av 
investeringsbudsjettet 2024, og NOK 3 millioner i låneopptak i Husbanken til videreformidling innenfor 
ordningen med Startlån. Det delegeres til kommunedirektøren og foreta selve låneopptakene. 

  

Kommunestyres behandling av sak 68/2023 i møte den 14.12.2023: 

Tone Våg ba om gruppemøte. 

 
Tone Våg fremmet på vegne av AP følgende forslag: 
  
1. Endringsforslag til tilleggspunkt Formannskapet ang solceller/nytt forslag 
Kommunedirektøren bes igangsette en utredning av hvilke fornybare energiløsninger som egner seg for de 
ulike kommunale bygga. Målet er å finne de løsningene som er mest hensiktsmessig og som gir mest energi 
og det beste økonomiske resultatet til det enkelte bygget eller flere kommunale bygg i samme område. 
Rapport legges fram for kommunestyret innen utgangen av 2024. 
  
  
2. Nytt forslag 
Utbytte fra aksjeselskapet Gilstad skal i sin helhet gå til oppfylling av disposisjonsfondet. 
  
  
3. Nytt forslag 
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8.2.6 Familiesentralen 
Kommunedirektøren gis fullmakt til å si opp DMS/KAD-samarbeidet innen utgangen av 2023. Før oppsigelse 
kan være aktuelt å vurdere må nedskalering i tilbud på DMS-et ved Inderøy sin uttreden være avklart og 
kostnaden med KAD i egenregi belyst. 
  
4. Opprettholdelse av forslag 
Kjøkkenet på sjukeheimen prioriteres og dimensjoneres for framtida slik at det kan betjeneandre 
kommunale enheter ved behov. 

  

Omforent endringsforslag Gebyrregulativet : 

Det gjøres en administrativ konsekvensvurdering av en slik en endring, som legges frem i forbindelse med 
neste budsjettregulering til politisk behandling. 
Endringene som skal vurderes, er; 

9.1. Bygg for bolig- og fritidsformål 
  
1.1 Første boenhet bolig – kr 0,- 
1.2 Første boenhet fritidsbolig – kr 20 000,- 
1.3 Bygg med 2-4 boenheter. Pris pr boenhet fra bolig nr2 – kr 12 922 
1.4 Bygg med mer enn 4 boenheter. Pris pr boenhet fra bolig nr 2 – kr 11 486,- 

  

  

Votering: 

Votering over Arbeiderpartiets første punkt: Forslaget falt med 5 mot 12 stemmer 

Følgende stemte for forslaget: Bjørn Inge Ånonli, Vanja Aasum, Elisabet Hjelde, Morten Wahlstrøm, Tone 
Våg. 

Følgende stemte mot forslaget: Arnt Einar Bardal, Gjermund Eggen, Trine H. Vaag, Anders Linga, Vigdis 
Bakken, Stein Ivar Mona, Tom Erik Saur, Beate Ålmo, Fredrik Holsing, Kristian Kjenstad, Siv Eggen, Ola Øra. 

  

Votering over omforent forslag: Enstemmig vedtatt 

  

Votering over Arbeiderpartiets andre punkt: Forslaget falt med 5 mot 12 stemmer 

Følgende stemte for forslaget: Bjørn Inge Ånonli, Vanja Aasum, Elisabet Hjelde, Morten Wahlstrøm, Tone 
Våg. 

Følgende stemte mot forslaget: Arnt Einar Bardal, Gjermund Eggen, Trine H. Vaag, Anders Linga, Vigdis 
Bakken, Stein Ivar Mona, Tom Erik Saur, Beate Ålmo, Fredrik Holsing, Kristian Kjenstad, Siv Eggen, Ola Øra. 

  

Votering over Arbeiderpartiets tredje punkt: Forslaget falt med 5 mot 12 stemmer 
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Følgende stemte for forslaget: Bjørn Inge Ånonli, Vanja Aasum, Elisabet Hjelde, Morten Wahlstrøm, Tone 
Våg. 

Følgende stemte mot forslaget: Arnt Einar Bardal, Gjermund Eggen, Trine H. Vaag, Anders Linga, Vigdis 
Bakken, Stein Ivar Mona, Tom Erik Saur, Beate Ålmo, Fredrik Holsing, Kristian Kjenstad, Siv Eggen, Ola Øra. 

  

Votering over Arbeiderpartiets fjerde punkt: Forslaget falt med 5 mot 12 stemmer 

Følgende stemte for forslaget: Bjørn Inge Ånonli, Vanja Aasum, Elisabet Hjelde, Morten Wahlstrøm, Tone 
Våg. 

Følgende stemte mot forslaget: Arnt Einar Bardal, Gjermund Eggen, Trine H. Vaag, Anders Linga, Vigdis 
Bakken, Stein Ivar Mona, Tom Erik Saur, Beate Ålmo, Fredrik Holsing, Kristian Kjenstad, Siv Eggen, Ola Øra. 

  

Votering over formannskapets innstilling: Enstemmig vedtatt 

 

Snåsa kommunestyres vedtak: 

Snåsa kommunestyre vedtar forslag til budsjett 2024 og økonomiplan 2024-2027 med tilhørende 
gebyrregulativ slik det fremgår av vedlegg i saken, med omforente tilleggsforslag 

Kommunestyret vedtar samtidig et låneopptak på NOK 10,6 millioner til finansiering av 
investeringsbudsjettet 2024, og NOK 3 millioner i låneopptak i Husbanken til videreformidling innenfor 
ordningen med Startlån. Det delegeres til kommunedirektøren og foreta selve låneopptakene. 
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